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PROTOKÓŁ Nr XXXIX/2023 
 

trzydziestej dziewiątej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 19 stycznia 2023 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Jezioranach 
 

 

Pan Andrzej Szuwalski - Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach powitał 

wszystkich przybyłych na XXXIX sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Następnie otworzył XXXIX sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 9 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 

– lista obecności radnych stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

  
   Na sekretarza obrad powołana została Radna Teresa Parzonka 

 

   Obrady rozpoczęto o godz. 10.30 zakończono o godz. 11.15. 
 

Przewodniczący Rady: "Dzień dobry Państwu, witam na naszym pierwszym spotkaniu  

w roku 2023. W związku z powyższym chciałbym Państwu na ten nowy rok jeszcze raz 

złożyć życzenia, żeby ta współpraca się dalej układała, żeby Państwa możliwości pobytu na 

posiedzeniach Rady Miejskiej były tak liczne, jak do tej pory. Przejdźmy do realizacji 

dzisiejszego porządku. Witam przedstawicieli Urzędu Miasta w Jezioranach. Witam 

pracowników Urzędu, którzy pomagają nam w sprawnym przeprowadzeniu osiedzenia Rady. 

Witam Państwa w nowym roku w dobrych nastrojach Cieszę się, że możemy po raz kolejny 

się spotkać i cóż w dniu dzisiejszym poznamy efekty tych obrad. Pozwólcie Państwo, że 

usiądę. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że posiadamy quorum, czyli dzisiejsze 

posiedzenie Rady jest to XXXIX posiedzenie. Leci ten czas leci, widać jak ten czas upływa 

szybko. Posiadamy quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Tych uchwał dzisiaj 

troszeczkę w programie mamy, ale o tym za chwileczkę. Kolejna rzecz jaką teram 

powinienem wykonać, to jest taka, żeby sprawnie poprowadzić te dzisiejsze posiedzenie 

potrzebna będzie nam nieodzowna pomoc Pani Sekretarz, Pani Teresko powołuję Panią na 

Sekretarza dzisiejszego posiedzenia. Dzięki temu, że mamy Sekretarza możemy rozpocząć 

realizację dzisiejszego porządku obrad. Porządek obrad Państwo otrzymaliście, czy są jakieś 

wnioski do zmian tego porządku? Jeżeli nie ma, to ja Państwu powiem, że proponuję 

wprowadzić zmiany w porządku dzisiejszych obrad, to jest wprowadzić na dzisiejsze 

posiedzenie w punkcie 2 to jest podjęcie uchwał w sprawie, jako punkt 10 podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/303/22 z dnia 30 listopada 2022 roku w sprawie 

ustalenia stawki za jeden kilometr przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. Proszę bardzo 

przystąpmy do głosowania." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 
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Ad. 2. Podjęcie uchwał w sprawie:  

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Porządek dzisiejszego posiedzenia został 

zmieniony i wprowadzony został punkt, o którym przed chwilą żeśmy rozmawiali  

i przegłosowali. Punkt 1 otwarcie i akceptacja porządku obrad mamy już za sobą  

i przejdziemy do głównego punktu jakim jest punkt 2 podjęcie uchwał w sprawie i teraz 

podpunkt 1. Proszę o przeczytanie propozycji uchwały Pana Przewodniczącego." 

 

1) uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Jeziorany, 

 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo za przeczytanie projektu uchwały. Ja proszę 

Państwa tradycyjnie dopowiem, że wszystkie uchwały, które dzisiaj będziemy procedować, 

były omawiane na wspólnym posiedzeniu obu Komisji, ale jeżeli Państwo byście chcieli 

zabrać głos przy okazji jakiejś uchwały, to serdecznie zapraszam. Być może wynikły jakieś 

nowe wątki. Może byście Państwo chcieli o coś dopytać się, poruszyć sprawę jakiejś 

uchwały, to serdecznie zapraszam do takiej dyskusji. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać 

głos? Jeżeli nie, to proszę przystępujemy do głosowania." 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

 

                             

                podjęła uchwałę nr XXXIX/319/22 

w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Jeziorany, 

która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Kolejna propozycja 

uchwały, pozwólcie Państwo, że odczytam jej projekt." 

2) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie 

są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz 

gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Radny Wiesław Żywicki: "150 zł/m
3
."  

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję i przepraszam za przejęzyczenie. Oczywiście 150 zł/m
3
. 

Państwo macie rację. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Jeszcze raz dziękuję za pilne 

wsłuchiwanie się w odczytywanie uchwały, to świadczy o Państwu, że czuwacie nad tym, aby 
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wszystkie procedury przebiegły w sposób prawidłowy i jak należy. Dziękuję. Proszę bardzo 

przystąpmy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu) 

 

              

       podjęła uchwałę nr XXXIX/320/22  

w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych oraz w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników 

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków  

i transportu nieczystości ciekłych, 

    która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Przed nami kolejny 

projekt uchwały. Proszę o odczytanie projektu uchwały Pana Przewodniczącego." 

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego programu rozwiązywania 

Problemów alkoholowych oraz przeciwdziałaniu narkomanii na lata 2022-2024, 

 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Pani 

Kierownik z Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej dokładnie to na Komisji omówiła. 

Jeżeli nie macie Państwo pytań, to zapraszam do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXXIX/321/22  

w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego programu 

rozwiązywania Problemów alkoholowych oraz przeciwdziałaniu narkomanii na lata 

2022-2024, 

która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Kolejny podpunkt w tym 

punkcie, pani Teresko proszę o przeczytanie projektu uchwały." 
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4) zmieniająca uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup 

posiłku i żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2019 – 2023, 

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo za przeczytanie projektu tej uchwały. Kto z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos? Jeśli nie, to proszę przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXXIX/322/22  

w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku 

celowego na zakup posiłku i żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023, 

która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Pozwólcie Państwo, że 

przeczytam projekt kolejnej uchwały." 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: "To był projekt uchwały, czy ktoś by chciał zabrać głos? Jeżeli nie, to 

przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 8 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXXIX/323/22  

w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

z wyłączeniem specjalistycznych usług dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania, 

która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Proszę o przeczytanie 

kolejnego projektu uchwały Pana Przewodniczącego." 

 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych, 

 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

Jeżeli nie, to proszę przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXXIX/324/22  

w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych, 

która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję, uchwała została przyjęta. O odczytanie propozycji kolejnej 

uchwały poproszę Panią Tereskę." 

 

7) udzielania przez Gminę Jeziorany pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Powiatowi Olsztyńskiemu, 

 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

Jeżeli nie, to proszę przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXXIX/325/22  

w sprawie udzielania przez Gminę Jeziorany pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej Powiatowi Olsztyńskiemu, 

która stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję, uchwała została przyjęta. O odczytanie propozycji kolejnej 

uchwały poproszę Panią Tereskę." 
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8) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2023-2035,  

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Pani Skarbnik?" 

Skarbnik Gminy: "Nie." 

Przewodniczący Rady: "Dobrze przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXXIX/326/22  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany  

na lata 2023-2035, 

która stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Pozwólcie Państwo, że 

odczytam projekt kolejnej uchwały. Jak się domyślacie zawsze po Wieloletniej Prognozie 

Finansowej są zmiany w budżecie. W tej uchwale też będziemy wprowadzali zmiany w 

budżecie." 

9) zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady: "Pani Skarbnik, jak się mają wydatki z obsługą Komisji, ile 

wynoszą w ciągu roku Komisji w MOPS-ie do tych wydatków, które na te inne programy 

przeznaczamy, ile kwoty przeznaczamy na obsługę Komisji." 

 

Skarbnik Gminy: "Nie powiem teraz, to cały budżet." 

  

Wiceprzewodniczący Rady: "Ile to tak gdzieś wychodzi?" 

 

Skarbnik Gminy: "Tamten rok, to była kwota koło 60.000 zł." 

 

Przewodniczący Rady: "Kwota jest może co roku inna, bo wypłaty członków Komisji 

przysługują, jak to jest w regulaminie, wtedy, kiedy Komisja zbierze się co najmniej 2 razy  

w miesiącu." 

 

Wiceprzewodniczący Rady: "Ja patrzę pod tym kątem, że koszty obsługi Komisji są większe 

niż wydatki, które przeznaczamy na programy, to jest tak trochę nie bardzo. Mniej 

przeznaczamy, żeby ratować ludzi i wyciągnąć z nałogu niż na obsługę ludzi, którzy mają to 

robić." 
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Skarbnik Gminy: "To też zależy od składanych wniosków." 

Wiceprzewodniczący Rady: "Tak, ale powinniśmy to zmienić, to jest nieproporcjonalne. Nie 

może być tak, że mniej przeznaczamy na przeciwdziałanie niż na obsługę. Jak mamy tak 

robić, to się nie ma nijak do budżetu. Więcej wydajemy niż mamy dawać dla ludzi, pomagać 

ludziom. Jeszcze podwyżki przyznaliśmy, to..." 

Przewodniczący Rady: "Podwyżek nie przyznaliśmy, bo podwyżki są powiązaniem  

z wynagrodzeń z kwotą z Ministerstwa Finansów." 

Wiceprzewodniczący Rady: "Tak, ale tu wydajemy 20.000 zł z kawałkiem, to 2.300 zł, to jest 

24.000 zł, a obsługa Komisji wynosi ponad 60.000 zł." 

Radny Jan Kowalczyk: "Ale co się zawiera w tej obsłudze Komisji, to też jest ważne." 

Wiceprzewodniczący Rady: "Tak, to ma być, żeby przeciwdziałać, a nie..." 

Sekretarz Gminy: "Ale działanie Komisji, to też jest przeciwdziałanie." 

Przewodniczący Rady: "Narzucone ustawą." 

Wiceprzewodniczący Rady: "Tak, ale..." 

Sekretarz Gminy: "Korzystamy ze środków wpływających z koncesji i na nic innego tych 

środków nie można przeznaczyć." 

Przewodniczący Rady: "Tak, jak Pani Sekretarz powiedziała, jest to zadanie własne Gminy 

zlecone ustawą. Kolejne weźmy się i zróbcie. Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chciałby 

zabrać głos? Jeżeli nie, to proszę przystępujemy do głosowania." 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXXIX/327/22  

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok, 

która stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję, uchwała została przyjęta. Pozwólcie, że przeczytam ostatni 

projekt uchwały w tym bloku, w tym punkcie." 

10) zmiany uchwały Nr XXXVI/303/22 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 30 listopada 

2022 r. w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy 

obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady: "Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w przypadku tej 

uchwały? Jeżeli nie, to przystępujemy do głosowania." 
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Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XXXIX/328/22  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/303/22 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia  

30 listopada 2022 r. w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci,  

młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

która stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Uchwała została przyjęta. Tym samym 

przebrnęliśmy przez blok uchwał i przejdziemy teraz do realizacji punktu 3 poproszę  

o sprawozdanie Burmistrza między sesjami." 

 

Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

Sekretarz Gminy: "W związku z tym, że w tym okresie od 28 grudnia 2022 roku sprzedaży 

mienia nie było. Przeczytam tylko informację na temat podpisanej umowy. W dniu 30 grudnia 

2022 r. podpisano umowę o przyznaniu pomocy na poprawę gospodarki wodno-ściekowej na 

terenie Gminy Jeziorany z Samorządem Województwa Warmińsko – Mazurskiego  

w Olsztynie, na budowę kanalizacji sanitarnej w miejscowości Pierwągi, budowę sieci 

wodociągowej Jeziorany – Krokowo oraz przebudowę dwóch stacji uzdatniania wody wraz  

z ujęciami wody - SUW Franknowo i SUW Radostowo. Gminie Jeziorany przyznano pomoc 

w wysokości 4 222 500 zł, tj. do 63,53% poniesionych kosztów kwalifikowanych operacji. 

Środki pochodzą z Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich 

w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014 - 2020. Całkowity koszt 

zadania 5 267 475 zł. Termin realizacji inwestycji 31 grudzień 2023 r., to wszystko. 

Dziękuję." 

 

Ad.4. Wolne wnioski i zapytania. 

Przewodniczący Rady: "Ja bym chciał Państwu Radnym przypomnieć, że jakbyście chcieli 

wrócić do poprzednich sprawozdań Pana Burmistrza, to one są dostępne, czy też w protokole 

Rady, czy też na stronie BIP-u Jezioran. Zachęcam Państwa, jest taka możliwość. Dobrze, 

przejdziemy teraz do punktu 4, wolne wnioski i zapytania. Czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zabrać głos? Jeżeli nie, to proszę przejdziemy do punktu 5, przyjęcia protokołu 

XXXVIII Sesji." 

 

Ad.5. Przyjęcie protokołu XXXVIII sesji. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 8 głosów "za"  

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu) 
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Przewodniczący Rady: "Dziękuję bardzo. Protokół został przyjęty i tym samym 

wyczerpaliśmy dzisiejszy porządek sesji. Pozwólcie, że podziękuję za dzisiejsze posiedzenie  

i za udział Państwa Radnych w sesji. Za pomoc w sprawnym przeprowadzeniu. Pracownikom 

Urzędu za przygotowanie sesji, przedstawicielom Urzędu za udział i merytoryczne 

przedstawienie części uchwał. Państwa zaś serdecznie zapraszam za tydzień w niedzielę na 

imprezę fajną, rekreacyjną, będzie czas i możliwości spędzić miło dzień. W imieniu 

organizatorów tej imprezy serdecznie zapraszam. Zamykam posiedzenie XXXIX Sesji Rady 

Miejskiej w Jezioranach. Dziękuję bardzo."   

 

 

   W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że XXXIX sesja Rady Miejskiej w Jezioranach został zakończona. 

 

       Protokołował                                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

 /-/ Łukasz Nitkiewicz                                                           /-/ Andrzej Szuwalski 

 


